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Zápis ze 64. jednání Antibyrokratické komise MZe 
konaného dne 2. 7. 2014 

 

Přítomni: Ing. Josef Stehlík, Ing. Jaroslav Šebek, Ing. Petr Mareš, Ing. Jaroslav Vojtěch, Ing. 

Petra Škopová,MBA, Ing. Stanislav Rampas, Ing. Josef Čech, Lubomír Burkoň, Ivan Jüptner, 

Jan Florian, Daniela Augustinová 

Omluveni: Ing. Petr Krogman, Ing. Vít Šimon, Ph. D., Ing. Zdeněk Perlinger                

Hosté: Mgr. Jan Havlíček- zástupce SZIFu                                                                                                                 

Ing. Jindřich Šnejdrla – NM Úseku komodit, výzkumu a poradenství  

Ing. Jiří Hojer- ŘO živočišných komodit                                                                                                    

Ing. Zdeněk Růžička – ředitel Českomoravské společnosti chovatelů, a.s. 

                                                                                                                        

1.     Úvod 

Úvodem pan předseda Ing. Stehlík obeznámil přítomné se změnami v obsazení komise, 

představil nového člena- Ing. Josefa Čecha (Samostatné oddělení analýz a strategie), který 

převezme podněty v gesci Mgr. Řehákové. Dále informoval o programu 64. jednání ABK a 

jednání s přizvanými hosty. 

 

2.     Kontrola zápisu ze 63. jednání ABK 

Zápis ze 63. jednání ABK byl schválen bez připomínek.                                                                           

Ing. Stehlík provedl kontrolu plnění úkolů vyplývajících z minulého jednání ABK dle zápisu: 

•   p. Augustinová- podnět č.70 restrukturalizace vinic: podnět ve sledování                                                                                                                             

úkol:  Ing. Čech ve sledování, v případě změn informovat 

•   Ing. Čech, Mgr. Havlíček- podněty č.59, 71 pěstování máku a konopí – nadměrná 

administrativa: požadavek bude zohledněn v rámci povinného Greeningu od r. 2015 (SZP 

2014-2020).                                                                                                                                                    

úkol:   Mgr. Havlíček, Ing. Čech ve sledování, v září 2014 uskutečnit schůzku zástupců ABK 

MZe, SZIF a CS 

•   jednání MŽP + ABK : Ing. Stehlík, Ing. Šebek- podněty ponechány ve sledování.                   
 
Nadále ve sledování, po obnovení a nastavení spolupráce se zástupci MŽP + MMR se bude 
ABK dále věnovat řešení již „rozjednaných“ podnětů.                                                                                                                        
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Informace ohledně termínů jednání se zástupci zmíněných resortů koordinuje Ing. 
Prečanová.  
úkol:  Ing. Čech- zjistit v jaké fázi se nachází nastavení spolupráce, poté informovat přímo 
pana předsedu 
 
 podnět č.281 Zákon 167/2008 o ekologické újmě :                                                                 

Ze strany MŽP vstřícný přístup (při hodnocení zem. podniků), nastavení podmínek se 
projedná na dalším jednání se zástupci MŽP.  
úkol:  (společný pro všechny 3 podněty) trvá, uskutečnit následné jednání, Ing. Stehlík 
informovat na příštím jednání 
úkol 2:  havarijní plány -  trvá, Ing. Perlinger  
 
 podnět č.302  Umisťování jednoduchých zemědělských staveb ve volné krajině:  

Viz. výše uvedené – bude domluveno jednání zástupců MZe, ABK MZe, MŽP, MMR. 
MŽP netrvá na tom, aby se provádělo celé stavební řízení (MMR). Cílem je najít vhodné 
řešení, aby se tyto zeměd. stavby větší výměry než v současné době zákon umožňuje, mohly 
realizovat bez nutnosti stavebního řízení.  

 
 podnět č.333 Změna Nitrátové směrnice: 

Zástupci MŽP obeznámeni s návrhem ABK (přepočet N na celý podnik), bude se následně 
projednávat. 
Podnět projednán v rámci porady poradců ministra zemědělství, MZe spolupracuje s VÚRV 
(viz. zápis z 61. jednání bod 4 Různé, diskuse- jednání se zástupci MZe a VÚRV, v.v.i) 
 
 podnět č.392 Stavební zákon-rekultivace ornice :                                                                         

Ing. Stehlík- jednat s MMR a MŽP na téma uplatňování stavebního zákona při rekultivaci 
ornice na zemědělské půdě na větší ploše než zákonem povolených 300 m²                                                                                                                                      
úkol:  t.č. ve sledování 
 
 Ochranná pásma vodních zdrojů – (dle zápisu z 53. jednání) 

MŽP připraví pro jednání s MZe podklady, jak postupovat v rámci OPVZ z hlediska reklamace, 
nového zařazení atd. 
úkol:  ve sledování, Ing. Stehlík projednat opětovně během II. pololetí 2014 (viz. jednání 
s MŽP) 
 
POZN. Ing. Stehlík- proběhla diskuse s Ing. Vrzáněm na téma „břehový porost“.                       
Uskutečnit následné jednání ve složení Ing. Stehlík, Ing. Vrzáň, Ing. Bělinová, Ing. Trnka.  
 

•   jednání MMR + ČÚZK + ABK : Ing. Stehlík, Ing. Šebek, Ing. Krogman 
 umožnění převádět v KN ornou půdu na TTP a zpět bez nutnosti vyjádření jakéhokoliv 

úřadu-  projednat zařazení do novely katastrálního zákona                                                                                                                                                     
úkol:   Ing. Čech ve spolupráci s Ing. Stehlíkem projedná požadované změny kultur R - T, T - R 
a jejich definici v extravilánu s právním oddělením MZe, resp. možnost zařadit do tzv. „sběrné 
novely Antibyro zákona“.  
Současné znění stavebního zákona (§80 či §96 hovořící o hranicích 300 či 1000 m2) a zákona 
o ochraně ZPF (§2, odst. 2) jsou pro zemědělce velmi omezující a ne vždy to je zcela 
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odůvodnitelné jinými přínosy těchto opatření. Výměry standardních zemědělských půdních 
bloků jsou v jednotkách, či desítkách hektarů, takže se pohybují o dva řády výše než zákonem 
uváděné hranice výměr, které spíše odpovídají rozměrům stavebních parcel. 
Prostřednictvím „sběrné novely Antibyro zákona“ by mělo dojít ke změně zákona stavebního 
tak, aby bylo možno měnit kultury R a T (tzn. pozemek stále zůstává zemědělskou půdou) 
mezi sebou pouze na ohlášení- vlastník pouze požádá katastr o změnu kultury.  
Podat informace na příštím jednání.  
                                                         

•   Ing. Stehlík, Ing. Šebek- podnět č.320 Prodej ze dvora (skopové a kozí maso): Ing. Stehlík- 

SVS doručila ABK materiály týkající se IBR a rovněž předložila návrh základních požadavků tzv. 

„mikroporážek“.  

Dle ABK nebyl pochopen hlavní princip a to vytvořit systém požadavků pro malá porážková 

místa (cca 10 kusů týdně).                                                                                                                          

úkol:  Ing. Šebek, Ing. Škopová ve spolupráci s Ing. Hrbkem (SFZ) projednat se zástupci SVS 

připomínky k zaslanému materiálu, informovat na příštím jednání 

 

•   Ing. Krogman, p. Augustinová- podnět č.304 Zlepšení fungování Registru zvířat na Portálu 
farmáře: požadavek ze strany ABK (práce nad aktuálními daty) odeslán NM Ing. Šnejdrlovi, 
následně doručena odpověď. Dle sdělení zástupce ABK, který RZ-IZR testuje, tzv. 
„zafrontování“ hlášení již funguje, nedochází ke ztrátě dat. 
Ing. Šnejdrla se zúčastnil jednání komise, obeznámil přítomné s aktuálním stavem IZR. MZe 
spolupracuje s ČMSCH a ČPI na zlepšování kvality systému. 
úkol:  trvá, Ing. Krogman dále ve sledování, o případných změnách informovat 

POZN. K řešenému podnětu byl přiřazen podnět č.400 ČSÚ-MZe statistika stavu hosp. zvířat 

(viz. zápis ze 63. jednání)- tyto požadavky na úpravu aplikace jsou zahrnuty v rámci Technické 

specifikace dalšího rozvoje IZR.                                                                                            

•   úkol z jednání: Jednotný systém kategorizace VDJ v rámci resortu zemědělství (včetně 

ČSÚ): jednání ABK se zúčastnil NM Ing. Šnejdrla (viz. bod 4. Různé, diskuse) 
                                                                                                                                    

•   Ing. Rampas, p. Florian- podnět č.315 MAS-SZIF, podnět č.317 Nejasnosti Pravidel pro op. 

IV PRV – DPH ad.: členové komise byli obeznámeni s dalším řešení podnětů. Podstata 

podnětu č. 315 byla již vyřešena - vyřadit.                                                                                                            

Podnět č. 317- úkol: p. Florian, Ing. Rampas připravit doporučení ze strany ABK 

k nejasnostem ohledně Pravidel, tj. pozdní zveřejňování změn v Pravidlech (doporučit jejich 

zvýraznění), doplnění na koho se může žadatel obrátit v případě odvolání atd. Předseda 

komise poté materiál předá na poradě vedení MZe. 

•   Ing. Stehlík, Ing. Šebek- podnět č.325 Odborná způsobilost, školení vs. dosažené odborné 

vzdělání + č.332 POR – zrušení I. stupně + kontrolní systém SRS: předchozí trvá, na příští 

jednání pozvat Ing. Chmelíkovou (ŘO výzkumu, vzdělávání a poradenství) a Ing. Hnízdila. 

Téma diskuse: možnost ovlivnit přípravu vzdělávacích osnov středních a vysokých 

zemědělských škol ve vztahu k požadovaným odborným způsobilostem ze strany evropské 
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legislativy                                                                                                                                                         

úkol: trvá, p. Augustinová- požádat Ing. Hnízdila o zaslání slíbeného návrhu možných změn v 

odb. způsobilosti při nakládání s POR (domluveno na jednání s Ing. Stehlíkem), zároveň 

odeslat pozvání 

•   podněty týkající se LPIS – ponechány ve sledování do stabilizace systému 
 

 Ing. Perlinger- podnět č.336 Agentura LPIS-informovanost: p. Augustinová- Ing. Tobolka 

zaslal odpověď, konzultováno rovněž s Ing. Bukovským, t. č. se do stabilizace systému LPIS 

s navrhovanou úpravou nepočítá                                                                                                               

úkol:  ve sledování, po stabilizaci systému bude ABK požadovat realizaci návrhu 

 

 Ing. Stehlík. Ing.  Krogman- podnět č.341 AZV Vyškov - Agenda Evidence, Portál farmář, 

Portál eAGRI: předchozí trvá (stanovení limitu tolerance porušení, nesoulad mezi 

užíváním a vlastnictvím PB atd.).                                                                                                                                                          

úkol:  nadále trvá, Ing, Stehlík informovat p. ministra ohledně metodiky a fungování LPIS a 

zároveň požádat o zařazení do řídícího výboru LPIS, podat informace na příštím jednání  

 

 Ing. Stehlík- podnět č.358 Zápisy do LPIS: předchozí trvá                                                               

úkol: ve sledování, po stabilizaci systému Ing. Stehlík projedná tzv. „zablokování LPISu“ 

opětovně se zástupci SZIFu  

Ing. Stehlík- proběhla účast na jednání pracovní skupiny pro LPIS.  

úkol:  Ing. Stehlík, Ing. Čech domluvit termín jednání s ŘO Ing. Havlíčkem, informovat na 

příštím jednání 

 •   p. Burkoň, Ing. Krogman, Ing. Stehlík- podnět č.353 SPÚ-změna metodiky: doručena 

odpověď ÚŘ SPÚ. Z odpovědi není patrný konkrétní návrh řešení.                                                   

Ing. Krogman- problém je snižování předmětu nájmu o pozemky, které mohou být 

potenciálně vydány církvím. Obáváme se, že u pozemků, které budou jednou vyňaty 

z nájemní či pachtovní smlouvy, ale nebudou nakonec církvi převedeny, sice dojde k jejich 

vrácení do pachtovní smlouvy, ale SPÚ neuzná zemědělci právo na přednostní prodej.             

úkol:  trvá, odeslán další dopis na SPÚ. Podat informace na příštím jednání. 

•   Ing. Stehlík- podnět č.373 SZIF - uložené sankce, podnět č.378 SZIF - požadavky na 

účastníky kurzů, podnět č.379 Dokládání smlouvy k účtu žadatele:                                                   

úkol: trvá, Ing. Mareš, Ing. Šebek domluvit jednání s VŘ Ing. Sekáčem, následně projednat i 

v rámci pracovní skupiny PRV, informovat na příštím jednání  

•   Ing. Čech, Ing. Šebek, Ing. Stehlík- č.377 Povinnosti příjemce národních dotací-nadměrná 

administrativa: Ing. Stehlík- od r. 2015 se počítá s eliminací administrativních požadavků při 
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poskytování národních dotací.                                                                                                                      

úkol:  trvá, Ing. Čech ověřit stav na MZE (revize pravidel), informace podat na příštím jednání 

•   Ing. Perlinger- podnět č.384 SZIF - Pravidla PRV oblast podpory 1.3.1. - uznatelné náklady 

projektu: podnět projednán s Mgr. Samsonovou, bude se dále řešit                                                                                                                                                    

úkol:  trvá, z důvodu nepřítomnosti Ing. Perlingera-informovat na příštím jednání 

•   Ing. Šebek, Ing. Stehlík- podnět č.396 Zákon č. 226/2013 Sb. o uvádění dřeva a dřevařských 

výrobků na trh: předchozí trvá, vzhledem k odpovědi NM Ing. Martina Žižky, Ph.D.- uskutečnit 

jednání s JUDr. Dr. Ing. Martinem Florou a konzultovat podnět                                                                                                                                                 

úkol:  Ing. Stehlík, Ing. Šebek spojit se s JUDr. Dr. Ing. Florou, informovat na příštím jednáni 

•   Ing. Stehlík- podnět č. 397A Úprava PF od r. 2015: Mgr. Havlíček informoval, že změnu na 

Portálu farmáře bude možné provést dle požadavku ABK (možnost doplnit údaje pro potřeby 

přímého prodeje).                                                                          

•   Ing. Šimon- podnět č.398 Přeprava nadměrného vozidla, soupravy: gesce Ministerstva 

dopravy - p. Augustinová odeslala dopis I. NM MD Mgr. Milanu Ferancovi, dle sdělení 

sekretariátu MD  bude podnět projednávat se zástupcem ABK náměstek ministra dopravy 

Ing. Karel Dobeš                                                                                                                                                          

úkol: Ing. Šimon si na základě domluvených informacím sjedná termín jednání na MD, 

z důvodu nepřítomnosti Ing. Šimona- informovat na příštím jednání  

•   Ing. Mareš, Ing. Perlinger- podnět č.399 Opatření I.3.4 Využívání poradenských služeb: 

podnět týkající se zjednodušení počtu požadovaných příloh, přesné definice poradenského 

výstupu atd.                                                                                                                                                                                                                                                                           

úkol: trvá, nadále v řešení (i v rámci přípravy pravidel PRV), z důvodu nepřítomnosti Ing. 

Perlingera-informovat na příštím jednání 

•   Ing. Perlinger, Mgr. Havlíček, Ing. Stehlík- podnět č.404 DPH u vzdělávacích projektů:           

úkol: podnět všeobecně projednat s VŘ Sekáčem a problémy plátců DPH zohlednit při 

přípravě nových pravidel PRV, spolupráce ABK + SZIF + MZe  

•   Ing. Stehlík- podnět č.407 Dotace SAPS a AEO (připomínky k  2014-2020) : odpověď 

autorce podnětu odeslaná, za ABK vyřešeno - vyřadit                                                                                

•   Ing. Perlinger- podnět č.408 Realizace projektu v rámci PRV, oblast I.3.1: projednat s p. 

Samsonovou (v rámci podnětu č. 384) 

úkol: trvá, z důvodu nepřítomnosti Ing. Perlingera-informovat na příštím jednání 

 

•   Ing. Stehlík- podnět č.409 ČMSCH-evidence chovu: ABK pozvala na jednání ředitele ČMSCH 

Ing. Růžičku. Z diskuse k danému podnětu vyplývá:                                                                               

- některé doklady,které požaduje ČMSCH musí být podepsané (např. registrační lístky 



6 
 

z důvodu tříleté archivace) tj. zemědělec je vyplní, vytiskne, podepíše a mailem zašle ČMSCH                                  

- lze je posílat DS či emailem opatřeným elektr. podpisem 

ABK navrhla Ing. Růžičkovi postup aplikovaný i v rámci spolupráce se SZIF a to přístup přes 

Portál farmáře, tj.  bez nutnosti použití elektronického podpisu. Konkrétní hlášení odesílá 

zemědělec přes PF – individuální a autorizovaný přístup na PF slouží v tomto případě jako 

„náhrada“ elektronického podpisu.  

Ing. Růžička vyjádřil souhlas s návrhem, je tedy nutné legislativně zaštítit přístup z PF. 

Ing. Stehlík- ABK je připravena ke spolupráci a případné další podpoře u vedení MZe, která 

povede k vytvoření potřebných legislativních opatření.  

úkol: trvá, ČMSCH podnikne potřebné legislativní kroky,  p. Augustinová- odeslat odpověď 

autorovi podnětu  

•   Ing. Stehlík- podnět č.410 Dotace pro začínající zemědělce: podnět ABK obdržela na 

vědomí a předala VŘ Ing. Sekáčovi (Sekce přímých plateb a rozvoje venkova)                                

úkol: za ABK vyřešeno - vyřadit 

•   Ing. Stehlík- podnět č.412 SZIF PUZČ: podnět nespadá do kompetencí komise, vyřadit                                                                                                                                    

úkol: Ing. Šebek bude kontaktovat autora podnětu  

•   Ing. Stehlík- podnět č.413 VDJ- přepočet zvířat dle VDJ: vytvořením jednotného systému 

kategorizace VDJ se ABK zabývá již dlouhodobě (viz. v zápisech úkol z jednání, str. 3).                                                                                                         

Podstata  zaslaného podnětu je stejná, proto jej komise nebude řešit jednotlivě, ale jakožto 

sloučený v rámci  úkolu Jednotný systém kategorizace VDJ v rámci resortu zemědělství.     

úkol: p. Augustinová uvědomit autora, podnět ze zápisu vyřadit  

•   Ing. Krogman- podnět č.414 Krajinné prvky: ABK neobdržela od ŘO přímých plateb Trnky 

text auditu EK, který vytýká ČR málo zjištění (sankce/ochrana krajinných prvků), proto se 

obrátila na NM Ing. Špalkovou. Komisi byl doručen pouze stručný výňatek, ze kterého nelze 

určit, do jaké míry věrně odpovídá obsahu dokumentu v této věci.                                                     

úkol: trvá, další informace budou referovány členům komise z důvodu nepřítomnosti Ing. 

Krogmana na příštím jednání 

 

3.     Rozdělení nových podnětů 

•   podnět č.415 Územní plánování, změna staveb. zákona: Ing. Stehlík- podstatou podnětu je 

znemožnění zemědělcům převádět v KN ornou půdu na TTP či ovocný sad (jako v tomto 
případě). ABK již dané řeší - viz. v zápisech jednání MMR + ČÚZK + ABK                                                                                                                                                 
úkol:  p. Augustinová- uvědomit autora podnětu 

•   úkol z jednání- Informace o probíhající legislativní změně dle vyhlášky 189/2013 o ochraně 

dřevin a povolování jejich kácení ze 7. 6. 2013. Ing. Škopová- tato vyhláška povolovala kácení 
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na soukromých zahradách bez nutnosti povolení obecních úřadů. V médiích proběhla 

informace o rušení této části vyhlášky a návratu zpět k nutnosti žádat o povolení kácení 

stromů. Prověřit reálný legislativní stav návrhu na zrušení nebo změnu této vyhlášky (Odbor 

legislativní a právní). 

•   podnět č.416 MAS - opatření IV.1.2: p. Florian- podnět týkající se realizace projektu MAS. 

Ad bod 1.) z tohoto hlediska podnět nespadá do kompetencí ABK                                                      

Ad bod 2.) z hlediska netransparentnosti jednání Přezkumné komise  - ABK odešle nadřízené 

sekci (VŘ Ing. Sekáč) dopis se žádostí o „zlepšení“ komunikace mezi PK a odvolatelem.       

Mgr. Havlíček- rozhodnutí PK má pouze doporučující charakter, není závazné, finální 

rozhodnutí provede ředitel příslušného odboru MZe, popřípadě pan ministr v případě žádosti 

o udělení výjimky.                                                                                                                                                         

úkol: p. Augustinová- uvědomit autora podnětu, připravit a odeslat dopis VŘ Sekci přímých 

plateb a rozvoje venkova  

•   podnět č.417 SZIF- porušení preferenčního kriteria: Ing. Stehlík-podnět spadá do 

kompetencí PK PRV                                                                                                                                      

úkol:  p. Augustinová- uvědomit autora podnětu a doporučit mu obrátit se na Přezkumnou 

komisi PRV 

•   podnět č.418 SZIF- dokladování faktur subdodavatelů: úkol: Mgr. Havlíček- zjistit bližší 

informace k podnětu 

•   podnět č.419 MZe – využití otevřených dat: Ing. Šebek- podnět se zabývá využitím 

otevřených dat/údajů, které má MZe k dispozici (měly být veřejně dostupné) 

 

4.     Různé, diskuse   

•   Jednání se zástupci MZe na téma Jednotný systém kategorizace VDJ v rámci resortu 

zemědělství 

Proběhla diskuse za účasti zástupců MZe. Jednání se zúčastnil Ing. Jindřich Šnejdrla – NM 

Úseku komodit, výzkumu a poradenství a Ing. Jiří Hojer- ŘO živočišných komodit.  

Ing. Šnejdrla podporuje vytvoření jednotného systému, ale zároveň upozornil přítomné, že 

konečné rozhodnutí závisí na odborném posouzení všech dotčených odborů a vedení MZe. 

 
Ing. Hojer- přepočet dle VDJ je nejvíce strukturálně podobný přepočtovému systému dle 

nařízení EK (zejména ve vztahu k PRV). Způsob sjednocení obou systémů je obtížný vzhledem 

k tomu, že problematika dvou systémů přepočítávání tj. systému VDJ k dotačním účelům a 

systému DJ k produkci statkových hnojiv, je odlišná. 

 



8 
 

Ing. Stehlík vznesl dotaz, zda lze změnit národní legislativu k prospěchu českých zemědělců 

tak, aby korespondovala s unijní legislativou. Tj. nepožadovat po zemědělcích v národní 

legislativě nic nad rámec požadavků EK. 

 
Ing. Šnejdrla-  snahou bude příprava patřičných kroků, kterých základem bude přepočet dle 

VDJ (sjednotí se názvosloví + vytvoří jednotný přepočtový koeficient v rámci hnojení i v rámci 

dotací).  

Závěr - sjednotit, zjednodušit a vytvořit fungující systém tak, aby se národní legislativa 

přizpůsobila požadavkům EK. Zástupci ABK jsou připraveni účastnit se jednání či diskusí 

v rámci tvorby daného systému (spolupráce s VÚVR, MŽP).  

                                                                                                                                                                    
○   Ing. Stehlík rovněž informoval NM Ing. Šnejdrlu o aktivitě ABK v rámci sjednocení 
statistických výkazů v rámci Portálu farmáře a ČSÚ, která se i přes veškerou podporu ze 
strany MZe a ČSÚ nepovedla uskutečnit (vzhledem k politické situaci na konci r. 2013). 
ABK požaduje, aby se s tímto „již zpracovaným a připraveným“požadavkem počítalo v rámci 
zlepšení RZ-IZR. 
Ing. Šnejdrla- dané by se mohlo vyřešit v termínu do podávání nových JŽ pro rok 2015, je 

potřeba konzultovat požadavek s legislativním odborem MZe. ABK bude informována o 

dalším postupu. 

○   Ing. Mareš vznesl dotaz ohledně chovatelů ovcí a koz, zda se budou jehňata zahrnovat  

do systému přepočtu VDJ/DJ. 

Ing. Hojer- v nařízení EK se s jehňaty nepočítá, připouští se úpravy pouze u drůbeže.                    

Kozy a ovce mají udělenou výjimku ve značení (do 6 měsíců) = tj. pro potřeby EK neprůkazné 

(v rámci dotací, kontrol, auditů). 

 

○   Farmový chov zvěře- uskuteční se jednání s VŘ Ing. Sekáčem (Ing. Stehlík, Ing. Hojer) 

 

•   Diskuse s Ing. Růžičkou (ČMSCH) k IZR + sjednocení statistických výkazů  

Ing. Stehlík obeznámil Ing. Růžičku se závěry diskuse se zástupci MZe.                                                 

Dle Ing. Růžičky je přístup zemědělců do systému IZR velmi benevolentní- zemědělec 

neustále vstupuje do registru a dělá změny dodatečně. 

Ing. Stehlík požádal pana ředitele o zaslání aktuální procentuelní chybovosti a prodlení 

v evidenci přihlášených zvířat. 

Mgr. Havlíček upozornil, že nesrovnalosti v RZ můžou vést k problémům při čerpání dotací 

z fondů EU. Rovněž přislíbil zaslat na příští ABK materiál, který bude obsahovat výčet 

problémů ze strany SZIF vůči RZ-IZR. 

Závěr – nastavení spolupráce mezi SZIF, ABK, MZe, ČMSCH ve prospěch ustálení systému RZ 
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5.     Závěr 

Příští jednání ABK se uskuteční 3. 9. 2014 od 9,00 hodin 

 

Zapsala: Daniela Augustinová                                                                                                                  

Schválil: Ing. Josef Stehlík 

 


